
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Selce 

konaného dňa 20. novembra  2023 o 17,00 hod. 

v malej sále Kultúrneho domu Selce. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce. 

Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

2. Predloženie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce na deň 20.11.2023. 

Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce Selce 

3. Schválenie overovateľa zápisnice, návrhovej komisie  a určenie  zapisovateľa  zápisnice 

a uznesení. 

Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce Selce 

4. Vyhodnotenie uznesení Obecného zastupiteľstva obce Selce za predchádzajúce obdobie.   

 Predkladá – Ing. Miroslav Hýbl, hlavný kontrolór obce Selce 

5. Správa nezávislého audítora o audite konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2022. 

Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce Selce 

6. Konsolidovaná účtovná závierka za rok 2022. 

Predkladá – Marta Jančíková, ekonómka obce Selce 

7. Konsolidovaná výročná správa za rok 2022. 

Predkladá – Marta Jančíková, ekonómka obce Selce 

8. Zásady hospodárenia s majetkom obce. 

Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce Selce 

9. Financovanie záujmovej činnosti centier voľného času (CVČ). 

Predkladá – Marta Jančíková, ekonómka obce Selce 

10. Návrh VZN č. 2/2023 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky. 

Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce Selce 

11. Návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na rok 2024 na žiaka 

základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce a o určení 

finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí v CVČ na rok 2024. 

Predkladá – Marta Jančíková, ekonómka obce Selce 

12. Návrh VZN č. 4/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za odpad. 

Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce Selce 

13. Návrh VZN č. 5/2023 o určení pravidiel prevádzkového času. 

Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce Selce 

14. Návrh rozpočtu na roky 2024, 2025, 2026. 

Predkladá – Marta Jančíková, ekonómka obce Selce 

15. Rôzne. 

16. Interpelácie poslancov. 

17. Diskusia. 

18. Záver. 



 

K bodu 1 Starosta obce Ing. Daniel Hlinka privítal prítomných poslancov, hlavného 

kontrolóra obce, zamestnankyne obce, prítomných občanov a otvoril zasadnutie OcZ. 

Prítomných poslancov na zasadnutí je 5, neprítomní a ospravedlnení sú Ján Kupec a Mgr. 

Jaroslava Lauková, ktorá príde trochu neskôr. 

 

K bodu 2 Starosta obce predložil návrh programu obecného zastupiteľstva v znení, v akom 

ho poslanci dostali v pozvánke. Nebol podaný žiadny pozmeňujúci návrh. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 3 Za overovateľku zápisnice bola navrhnutá Lucia Rudnická, za predsedkyňu 

návrhovej komisie bola navrhnutá Mgr. Jaroslava Lauková, za členov návrhovej komisie boli 

navrhnutí Mgr. Peter Sivčák a Juraj Kamenský. Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. 

Jana Mesíková, za zapisovateľku uznesení bola určená Ing. Lucia Petrová.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 4 Hlavný kontrolór obce Selce Ing. Miroslav Hýbl predložil vyhodnotenie 

uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. Konštatuje, že uznesenia sa plnia alebo sú splnené.  

Poslanec Juraj Kamenský oboznámil prítomných s novým návrhom MŠ v priestoroch základnej 

školy a predviedol vizualizáciu návrhu. Starosta obce priblížil ďalšie podrobnosti ohľadom 

pripravovanej výstavby materskej školy – fotovoltaika a podobne. Chceme sa zapojiť do výzvy 

na fondy, pretože rozšírenie škôlky je v Selciach naozaj potrebné. Jedná sa o štyri samostatné 

triedy (80 detí) a samostatné spálne. Prichádzajú ďalší občania. Ak by všetko išlo ako má, stihli 

by sme to do konca roku 2026. Ak chceme stavať škôlku, musíme sa čím skôr rozhodnúť.  

Michaela Miklošová – MŠ má vlastnú telocvičňu? 

Juraj Kamenský – škôlka má všetko vlastné, pre MŠ a zároveň ZŠ bude využívaná len kuchyňa. 

MŠ musí mať aj miestnosť pre psychológa.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 5 Správu nezávislého audítora o audite konsolidovanej účtovnej závierky za rok 

2022 predložil starosta obce Ing. Daniel Hlinka. Materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 6 Materiál k tomuto bodu dostali poslanci spolu s pozvánkou. Otázky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 7 Materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou. Pripomienky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 8 Návrh Zásad hospodárenia dostali poslanci spolu s pozvánkou. Starosta 

vysvetlil, prečo je to potrebné robiť – nový zákon od októbra 2023.  

Otázky – Mgr. Sivčák – budú mať naši občania úľavy?  

Odpoveď - nie, diskriminačné by to bolo. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 



K bodu 9 Materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou, je to periodická záležitosť. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 10 Návrh VZN č. 2/2023 dostali poslanci spolu s pozvánkou. Každé VZN je možné 

od dátumu vyvesenia 15 dní pripomienkovať. Otázky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 11 Návrh VZN č. 3/2023 dostali poslanci spolu s pozvánkou. Otázky neboli.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 12 Návrh VZN č. 4/2023 dostali poslanci spolu s pozvánkou. Starosta vysvetlil 

situáciu s odpadovým hospodárstvom. Otázky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 13 Návrh VZN č. 5/2023 dostali poslanci spolu s pozvánkou. Otázky neboli. VZN 

bude vyvesené na úradnej tabuli. Dostavila sa zástupkyňa starostu obce Mgr. Jaroslava 

Lauková. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 14 Návrh rozpočtu na roky 2024 – 2026 predložila ekonómka obce pani Marta 

Jančíková. Požiadavky sú vysoké, podielové dane klesajú, stále to vychádza so schodkom, no 

snažila som sa rozpočet vyrovnať. Zatiaľ nie je schválený štátny rozpočet, takže sa nemôžeme 

ničoho záväzne držať. No už nevie, čo by sa dalo škrtať. Poslanci dostali podklady k rozpočtu 

spolu s pozvánkou. Návrh rozpočtu bude tiež zverejnený v tabuliach. 

Ján Mesík – návrh na schodok 90 000, 166.000 – to je čo? 

Starosta – od štátu dostaneme menej. Ak sa  budeme  riadiť  prognózou  z Rady pre rozpočtové  

pravidlá  SR  z 10-teho mesiaca 2023, bude  náš  rozpočet  schodkový - 929 € , ale ak bude  

platiť prognóza Ministerstva financií SR z 9-teho mesiaca 2023, tak bude náš rozpočet  

schodkový  -166 490,- €. Zatiaľ nevieme, koľko podielových daní dostaneme, nie je schválený 

štátny rozpočet. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 15 Rôzne 

Starosta – požiadavka na návrh zmluvy o nájme v priestoroch zberného dvora – bude to 

v tabuliach, každý sa môže vyjadriť. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu  16      Interpelácia poslancov 

Ing. Marta Strečková – informáciu o obraze všetkých svätých zobraziť aj na stránke obce 

Starosta – zúčastnil sa akcie v Haliči ohľadom Antona Emanuela Timka – rodáka zo Seliec 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 17      Diskusia  

Dušan Hlinka – je pod plánovanou MŠ geologický prieskum? Pod tým je podzemné jazero, 

treba tam geologický prieskum 



Starosta – geologický prieskum bol robený, dá sa využiť 

Michaela Miklošová – kedy bude zápis do ZŠ  

Starosta - 8.-9. apríla 2024 

Michaela Miklošová – budú pristavené aj triedy pre ZŠ? 

Starosta – najprv škôlka. Triedy pre ZŠ a parkovanie je tiež predmetom úvah, najprv ale 

výstavba MŠ. Parkovanie bude pri vstupe do ZŠ. Dáme to vypracovať architektovi, pracujeme 

na tom 

Ján Mesík – škôlka by mohla byť dokedy? Čo s tými kontajnermi z terajšej škôlky? 

Starosta – do roku 2026 by sme chceli škôlku urobiť, kontajner bude naďalej využívaný, 

drevená budova tiež – ako jeden areál to berieme 

Vladimír Očenáš – chváli, že vozili traja starostovia pani doktorku do roboty, keď mala zlomenú 

nohu. Už dva razy prichytil pani Jombíkovú ako riadila pri Antoníkovi a pri lekárni... Mohla by 

byť ocenená. Na hlavného kontrolóra – nezapája sa do diskusií na zastupiteľstve, pán Očenáš 

nevie, či kontrolór radí, či nie, ako pomáha pri rozpočte... Nepočul ho povedať, že niečo by sme 

nemali schvaľovať, lebo nás môže niekto napadnúť... 

Starosta – náplň kontrolóra určuje zákon, podľa toho musí kontrolór jednať. Dvakrát ročne 

predkladá správu o činnosti. Kontrolór kontroluje faktúry – či sú opodstatnené... 

Vladimír Očenáš – treba poslancom radiť 

Ing. Hýbl – na to je právnik 

Ekonómka obce – predkladám správy do RISSAMu – toto mi kontroluje, aby to bolo v poriadku 

Dušan Hlinka - Či sa nič neudialo v odkanalizovaní priestorov na Športovej ulici 

Starosta – zatiaľ nič, vodárne sa vyjadrujú cca pol roka 

Slavomír Lamper – či sa udialo stretnutie s farskou radou ohľadom prečerpávačky a či má obec 

páky na to, aby sa občania pripojili na kanalizáciu 

Starosta – stretnutie s farskou radou nie, vyriešili sme to ináč – na obecnom pozemku. Obec 

nemá možnosť prinútiť občanov na napojenie sa do kanalizácie. Kanalizácia patrí vodárňam 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 18    Záver 

Starosta obce Ing. Daniel Hlinka poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Zapísala:   Mgr. Jana Mesíková 

Overila:     Lucia Rudnická 


